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Referat af bestyrelsesmøde 
Næsdal Plantage, 12.05.2019 

Tilstede: Mette, Bjarne, Anne Louise, Lene, Ria og Anita 

Ad 1: Godkendelse af referat fra sidste møde. 

Referatet godkendtes. 

Ad 2: Opfølgning af generalforsamlingen 

Oprydningen af Helgesvej i.h.t. ønske fremsat på generalforsamlingen afsluttet. 

Vedtagelse på generalforsamlingen af, at al kommunikation fremover imellem grundejerforeningen og 

grundejerne vil foregå via mail/hjemmesiden, dog fritages de grundejere, der er fritaget for digital 

kommunikation. Brev udsendes herom med ønske om tilbagemelding til formanden senest 01.07.2019. 

Ad 3: Opkrævning af kontingent 

Der er opstået problemer med overflytning via Nets fra tidligere kasserer til nuværende kasserer. Dette vil 

medføre nogle problematikker. Oplysning via hjemmesiden herom. 

Ad 4: Veje 

Arnesvej færdiggøres med ny belægning snarest muligt. 

Stien/grøften er fortsat ikke færdig ryddet. Mette tager kontakt til ejeren af marken. 

Hastigheden på Næsdalvejen omtalt på generalforsamlingen. 

På et møde i Højby indkaldt af Dragsholm kommune var der mulighed for at tale med en repræsentant fra 

Teknik og miljøafdelingen. 

På mødet blev skiltning på privatveje omtalt, idet det fremgik, at vejskilte kun bør opsættes efter aftale 

med politi og kommunen. 

Der bør ses på grundejerforeningens vejskilte. 
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Bjarne anbefalede grundejerne at tilmelde sig kommunens hjemmeside for sommerhusejere hvor der 

løbende indkaldes til møder hvor generelle problematikker kan drøftes. 

Ad 5: Eventuelt 

Bjarne sender mail til kommunen vedr. grundejerforeningens ønske om trafikdæmpende foranstaltning på 

Næsdal vej. 

Ønske fremsat om genoptagelse af snerydning på Næsdalsvej. 

 

Anita Munck, ref. 


